

<p>Dearborn Public Schools Meal Distribution Information</p>	<p>معلومات عن توزيع وجبات الطعام لطلاب مدارس ديربورن العامة</p>
<p>Dearborn Public Schools families are reminded that the meal distribution schedule will have a few changes starting the week of May 18 – the week before Memorial Day.</p>	<p>يتم تذكير عائلات مدارس ديربورن العامة أن جدول توزيع وجبات الطعام اليومي سيشهد بعض التغييرات بدءاً من أسبوع ١٨ ايار/ مايو . ، لن يكون هناك توزيع للأغذية يومي ٢٢ و ٢٥ ايار/ مايو.</p>
<p>Meal distributions will still occur on Monday May 18 and on Wednesday May 20. The May 20 distribution will include breakfasts and lunches for a full week, so families should be prepared to carry the larger quantity, including a half gallon of milk per student.</p>	<p>سيستمر توزيع الوجبات في يوم الاثنين ١٨ أيار/مايو كالعادة. حتى ٢٠ ايار/ مايو ستستمر توزيع الطعام لطلاب المدارس في ديربورن : ثانوية فوردسن اعداديه وودورث و ابتدائيه مكللا، اعداديه سلينا بتوزيع وجبات الطعام من الظهر حتى الساعة ٢ بعد الظهر.</p>
<p>Through May 20 pickup times will continue to be later at four locations. Fordson High School, Woodworth Middle School, Salina Intermediate and McCollough Elementary will distribute meals from noon to 2 p.m.</p>	<p>يوم الأربعاء ٢٠ ايار/ مايو. سيوزع وجبات الإفطار والغداء لمدة أسبوع كامل بما في ذلك نصف غالون من الحليب لكل طالب.، الرجاء أن تكونو مستعدين لحمل هذه الكمية الكبيرة. ،</p>
<p><u>Meal distribution schedule:</u> May 11, 13, 15, 18 and 20</p>	<p>جدول توزيع الوجبات: ١١ و ١٣ و ١٥ و ١٨ و ٢٠ ايار/ مايو</p>
<p>NO DISTRIBUTIONS MAY 22 AND 25 May 27 and 29 and June 1, 3, 5, 8 and 10</p>	<p>لا توزيعات قد ٢٢ و ٢٥ ٢٧ و ٢٩ ايار/ مايو و 1 حزيران/ يونيو و ٣ و ٥ و ٨ و 10</p>
<p>Meals distributed from 10 a.m. to noon at all seven locations.</p>	<p>وزعت الوجبات من الساعة العاشرة صباحاً حتى الظهر في جميع المواقع السبعة</p>